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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Helyénvalónak gondolja-e, hogy külföldi 
vendégmunkások elszállásolása miatt beteg gyermekek esnek el a táborozási lehetőségtől?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ismeretes,  2015-ben 2,5 milliárd forint  uniós támogatásból  újult  meg a Velencei-tavi  Vízi
Sportiskola (VVSI) agárdi telephelye, amely teljeskörűen akadálymentesített, és évek óta nyújtott
táborozási  lehetőséget  súlyos  izomsorvadásban  szenvedő (azaz  SMA-s)  gyermekek  részére.  A
táborhelyszín  -  akadálymentes  kialakítása  miatt  -  rendkívül  fontos  kikapcsolódási  pont  és
rehabilitációs lehetőség volt az SMA-s gyermekek életében. Sajtóértesülések szerint azonban az
idei  évtől  már  nem  vehetik  igénybe  ezt  a  lehetőséget,  ugyanis  a  táborhelyszín az iváncsai
akkumulátorgyár dél-koreai vendégmunkásainak munkásszállója lett.

Az iváncsai gyár építését 78 milliárd forinttal támogatta a magyar állam. A sajtóban megjelent hírek
szerint olyan sok koreai és mongol vendégmunkás érkezik, hogy a környező falvak már megteltek
velük, de még több helyre van szükség, ezért szállásolják el őket az agárdi hotelben. 

Bár az ingatlant a Pro Rekreatione Közhasznú Nonprofit Kft. üzemelteti, amely 2021-ig állami cég
volt,  azóta  pedig  a  Máltai  Szeretetszolgálaté,  de  kérdezem Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  mi  a
véleménye  a  kialakult  helyzetről?  Egyetért-e  Ön  azzal,  hogy  az  uniós  forrásból  felújított,
akadálymentesített  táborhelyszínt  külföldi  vendégmunkások  elszállásolására  használják?
Helyénvalónak gondolja-e, hogy külföldi vendégmunkások elszállásolása miatt beteg gyermekek
esnek el  a táborozási lehetőségtől? Milyen lépéseket kíván tenni  a kormány a kialakult  helyzet
megoldása érdekében? 

Várom érdemi válaszát.  

dr. Lukács László György
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